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م2023/12/31فيالمنتهيالماليللعامالإدارةمجلستقريرعلىالاطلاعتم-1

.ومناقشته

فيالمنتهيالماليالعامعنالشركةحساباتمراجعتقريرعلىالموافقة-2

مناقشتهبعدم2023/12/31

م2023/12/31فيالمنتهيالماليالعامعنالماليةالقوائمعلىالاطلاعتم-3

.ومناقشتها

عنالإدارةمجلسلأعضاءمكافأةريال(1,200,000)مبلغصرفعلىالموافقة-4

م2023/12/31فيالمنتهيةالماليةالسنة

السنةالمراجعةلجنةلأعضاءكمكافأة(150,000)مبلغصرفعلىالموافقة-5

.م2023/12/31فيالمنتهيةالمالية

المنتهيةالماليةالسنةعنالإدارةمجلسأعضاءذمةإبراءعلىالموافقة-6

.م2023/12/31في

ركةالشلحساباتمراجعوشركاؤهالبساماحمدإبراهيمشركةتعيينعلىالموافقة-7

يقوتدقومراجعةلفحصوذلكالمراجعةلجنةتوصيةعلىبناءً المرشحينبينمن

والربعم،2024الماليالعاممنوالسنوي(والرابعوالثالثالثاني)للربعالماليةالقوائم

ضريبةيشمللاالمبلغريال(330,000)قدرهابأتعابم،2025الماليالعاممنالأول

.المضافةالقيمة

.الشركةحوكمةلائحةتعديلعلىالموافقة-8

.المراجعةلجنةعمللائحةتعديلعلىالموافقة-9

.والمكافآتالترشيحاتلجنةلائحةتعديلعلىالموافقة-10

.الشركبأغراضالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن2المادةتعديلعلىالموافقة-11

بالمشاركةالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن3المادةتعديلعلىالموافقة-12

.الشركاتفيوالتملك

الشركةبشراءالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن10المادةتعديلعلىالموافقة-13

.ارتهانهاأولأسهمها

1. The Board of Directors' Report for the fiscal year ending on 31/12/2023 
was reviewed & discussed.

2. Approval of the auditor report on the Company’s accounts for the fiscal 
year ending on 31/12/2023

3. The financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2023 was 
reviewed and discussed

4. Approval of the paying an amount of (SAR 1,200,000) as remuneration 
to the Board members for the fiscal year ending on 31/12/2023.

5. Approval of the paying an amount of (SAR 150,000) as remuneration to 
the Audit Committee members for the fiscal year ending on 31/12/2023

6. Approval of the absolving liability of the Board of Directors of the fiscal 
year ended 31/12/2023.

7. Approval of the appointing Ibrahim Albassam & his Co. as an auditor for 
the Company from among the candidates based on the Audit Committee's 
recommendation. The appointed auditor shall examine, review and audit 
the (second, third and fourth) quarter and annual financial statements, of 
the fiscal year 2024 G, and the first quarter of the fiscal year 2025 G, and 
the fees is SAR (330,000) VAT excluded.

8. Approval of the amending the company’s governance policy.

9. Approval of the amendment of the Audit Committee's Policy.

10. Approval of the amendment of the Nomination & Remuneration 
Committee's Policy. (attached)

11. Approval of the amending Article No. (2) of the company’s bylaws, 
regarding Company Activities.

12. Approval of the amending Article No. (3) of the company’s bylaws, 
regarding Share and Own in Companies.

13. Approval of the amending Article No. (10) of the company’s bylaws, 
regarding Company Buy & Mortgage its Shares.
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14. Approval of the amending Article No. (17) of the company’s bylaws, 
regarding Company Management.

15. Approval of the amending Article No. (18) of the company’s bylaws, 
regarding Termination the Board Membership.

16. Approval of the amending Article No. (19) of the company’s bylaws,  
regarding Board of Directors Authorizations.

17. Approval of the amending Article No. (20) of the company’s bylaws,  
regarding Remunerations of the Board of Directors.

18. Approval of the amending Article No. (21) of the company’s bylaws, 
regarding Authorizations of Chairman, Managing Director and Board 
Secretary.

19. Approval of the amending Article No. (22) of the company’s bylaws, 
regarding of Board Meetings.

20. Approval of the amending Article No. (23) of the company’s bylaws, 
regarding Quorum of Board Meetings

21. Approval of the amending Article No. (24) of the company’s bylaws, 
regarding Deliberations of Board Meetings

22. Approval of the amending Article No. (25) of the company’s bylaws, 
regarding Attendance of General Assemblies

23. Approval of the amending Article No. (45) of the company’s bylaws, 
regarding Profits Distribution.

24. Approval of the amending the company’s bylaws in accordance 
with the new Corporate’s Bylaws and rearranging and numbering the 
articles of the company’s bylaws to comply with the proposed 
amendments.

25. Approval of the transfer of the statutory reserve balance of SAR 
27,173,232 to write off a part of the company's accumulated losses of 
SAR (96,892,869), representing (27.37%) of the capital, as reported in 
the financial statements for the year ended 31 December 2023.

ـدنيه

.الشركةبإدارةالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن17المادةتعديلعلىالموافقة-14

عضويةبإنتهاءالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن18المادةتعديلعلىالموافقة-15

.المجلس

بصلاحياتالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن19المادةتعديلعلىالموافقة-16

.الإدارةمجلس

أعضاءبمكافأةالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن20المادةتعديلعلىالموافقة-17

.المجلس

بصلاحياتالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن21المادةتعديلعلىالموافقة-18

.السروأمينالمنتدبوالعضوالمجلسرئيس

بإجتماعاتالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن22المادةتعديلعلىالموافقة-19

.الإدارةمجلس

اجتماعبنصابالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن23المادةتعديلعلىالموافقة-20

.الإدارةمجلس

مجلسبمداولاتالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن24المادةتعديلعلىالموافقة-21

.الإدارة

بحضورالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن25المادةتعديلعلىالموافقة-22

.الجمعيات

.الأرباحبتوزيعالمتعلقةالأساس،الشركةنظاممن45المادةتعديلعلىالموافقة-23

يدالجدالشركاتنظاممعيتوافقبماالأساسالشركةنظامتعديلعلىالموافقة-24

.المقترحةالتعديلاتمعلتتوافقالنظامموادترتيبوإعادة

سعوديريال27,173,232البالغالنظاميالاحتياطيرصيدتحويلعلىالموافقة-25

والتيسعوديريال(96,892,869)البالغةالمتراكمةالشركةخسائرمنجزءلإطفاء

الماليةللسنةالماليةالقوائمفيظاهرهوكماالمال،رأسمن(%27,37)تمثل

.م2023ديسمبر31فيالمنتهية



شكرا لكم

Thank You

استفساراتكم على الهاتفجميعنرحب بإستقبال
277حويله ت 1147 812 13 966+

نالمساهميعلاقات
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We Welcome your inquiries on phone number: 

+966 13 812 1147 Ext. 277
Investor Relations

www.maadaniyah.com
info@maadaniyha.com
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http://www.maadaniyah.com/

	Slide 1: نتائج اجتماع الجمعية العامة غير العادية (الاجتماع الثاني) Results of Extraordinary General Assembly Meeting (2nd Meeting)    10 يونيو 2024م الساعة 7:30 مساءً 10 Jun 2024 at 7:30 pm
	Slide 2
	Slide 3
	Slide 4

